
(直系親屬 Immediate Family)  

(任選其一 Choose one) 

香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong 

大學青年會® (香港浸會大學) University YMCA® (Hong Kong Baptist University)   
                     

會友申請表 Membership Application Form 

 

(請用正楷填寫 PLEASE FILL IN USING BLOCK LETTERS)＊必填 Required 

□ 新會友 New Member    □ 續會會友 Renewing Member，會友編號 membership no.︰____________________________________ 

申請會籍 Type of Membership :  □ 4+1 年 / years ($110  $90) (優惠期至 Offer until 2025.11.30)     □ 3 年 / years ($80)      □ 1 年 / year ($30) 

 

□ 本人同意 接收大學青年會(浸大)及香港中華基督教青年會最新宣傳資訊及優惠。 

I AGREEN to receive the latest promotional information and offers from University YMCA (HKBU) and Chinese YMCA of Hong Kong. 

□ 本人 同意 登記成為「YMCA 義工」以記錄我的義工服務時數，並同意青年會使用相關紀錄協助我申請「YM Volunteer 獎勵計劃」及「香港義工獎」。 

I AGREE to register as a "YMCA Volunteer" to record my volunteer service hours at the YMCA and consent to the YMCA using the relevant records 

for my participation in the "YM Volunteer Award Scheme" and the "Hong Kong Volunteer Award." 
 

會友須知 Important Remarks:  

1. 凡香港浸會大學學生或校友，填妥申請表格，連同會費(1 年$30 / 3 年$80 / 4 年$110$90 -加送 1 年)交回香港浸會大學逸夫校園永隆銀行商學大樓 4 樓 401 室(學生事務處領袖素質中心)。已繳交之會費

在任何情況下均不能退回。For students or alumni of HKBU, please complete the application form and return it to Leadership Qualities Center, Student Affairs Office, WLB401, Shaw Campus, Hong 

Kong Baptist University, together with the membership fee ($30 for 1 year / $80 for 3 years / $110$90 for 4 years-plus 1 year). Membership fee will not be refunded under any circumstances. 

如有查詢，請致電或電郵本會。For enquiries, please call or email us. (電話 Tel：3411-2327 / 電郵 E-mail：uniy@ymca.org.hk) 

2. 會籍到期前六個月內，會友可向本會辦理續期手續，生效日期將由會籍到期日翌日開始計算。Members can renew their membership within six months prior to their membership expiry dates. The 

renewed membership will be valid from the date of expiry. 

3. 本人明白表格內所載的個人資料可轉交大學青年會(浸大)校友會作通訊用途。I understand the personal data contained in the form can be transferred to the Alumni Association of Uni-Y (HKBU) for 

communication purposes. 

4. 本人已細閱和明白並同意以上「會友須知」及於網上刊載之香港中華基督教青年會會友政策。I hereby acknowledge that I have read and understood the above remarks and the membership policy 

on the website of Chinese YMCA of Hong Kong (www.ymca.org.hk). 

#凡年滿 18 歲以上之男性華人基督徒會友，若已接受洗禮並得到教會牧師確認其基督徒身份，並由本會同宗會員或幹事推薦，經本會核實可成為同宗會員，獲邀出席本會周年會員大會並享有本會董事的選

舉權與被選權(夥伴學校及團體會友除外)。Any man of the Chinese race who is baptised Christian upon verification by pastor and is 18 years old or above, recommended by the Protestant Voting 

Member or Secretary of the Association, can be a Protestant Voting Member. He is eligible to participate in Annual General Meeting and elect directors of Chinese YMCA of Hong Kong (Except 

Allied School Membership and Group Membership). 

 
Personal Information Collection Statement: Chinese YMCA of Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are 

accurate and secure. Your personal information (including your name, email address, etc.) may be used by Chinese YMCA of Hong Kong for the purposes of sending you organisational updates, 

fundraising appeals, event invitations, surveys and other communication and marketing via telephone/post/electronic mails. If you do not wish to receive any communication from us, please email your 

Chinese and English full name, together with your membership number and telephone number to University & College YMCA Department at uniycy@ymca.org.hk. For any enquiries, please contact us 

at 2705 2231. 

      

         申請人簽署 Signature：_____________________________________  填表日期 Date：_______________年 YY__________月 MM ___________日 DD 

 

此欄由大學青年會填寫 For Official Use Only 

會費 Membership fee: □$30  □$80  □$110$90   收據號碼 Receipt No.:           會證編號 Card No.:   

會所 Centre：大學青年會
®
（浸大）Uni-Y

®
(HKBU)      辦理職員 Received by：              收費日期 Date:              

姓名 Name*                                                             (中文 Chinese)                                                                                

         

                   (英文 Eng.) (與身份證相同 as appeared on ID) 
 

出生日期 

Date of Birth*                       (年 YY)                (月 MM)      日(DD) 年齡 Age*  性別 Gender* □男 M  □女 F 
 

聯絡電話 Contact No.*                                                                                          (手提 Mobile) 

    
 (住宅 Home)   

籍貫 Place of Origin*  族裔 Ethnicity* 
 
□ 華人  Chinese □ 非華人 Non-Chinese   年級 Year*  

 
學院 Faculty* □ 文學及社會科學院 Faculty of Arts and Social Sciences  □ 中醫藥學院 School of Chinese Medicine   

□ 工商管理學院 School of Business  □ 傳理學院 School of Communication  □ 創意藝術學院 School of Creative Arts 

□ 理學院 Faculty of Science  □ 持續教育學院 School of Continuing Education  □ 研究院 Graduate School 

□ 跨學科 Transdisciplinary / Individualised Pathway Programmes  □ 國際學院 The College of International Education   

學系 Major*  
學生編號
Student No.* ___________________ 

        
入學年份 
Entry Year* __________ 

畢業年份 
Expected Grad. Year* 

 

電郵 Email* □ 常用電子郵箱 Personal Email   

 □ 浸大電子郵箱 HKBU Email                                                                                @life.hkbu.edu.hk  

地址 Address*  (英文 English)  

   

宗教 
Religion  

所屬教會 
Church  

受洗日期 
Date of Baptism  

申請成為同宗會員# 
Apply for Protestant 
Voting Member#  □  

 
緊急聯絡人 

Emergency Contact* 

               (中或英全名)                                                       (聯絡電話)                                                       (關係) 

        (Chi. or Eng. full name)                                                (Contact No.)                                        (Relationship) 

Version 16/9/2025 

  

PAID STAMP 



 

 

 

  

📣 號外 📣【2025 新學年入會迎新優惠】 

由即日起至 9 月 19 日，凡申請 4 年會籍，不僅價錢實惠，亦有很多迎新禮物！ 

 

4 年會籍（加送 1 年共 5 年）：$90（原價$110） 

迎新入會禮物套裝包括： 

- 皮製卡套、便攜式充氣頸枕、Tote Bag、多功能數據線收納盒套裝、文件夾（各乙份）  

- 2025 年入學新生更可額外再獲精美禮物乙份 

 

*入會迎新優惠截至 9 月 19 日止 

**迎新禮物只限實體親身領取，各種禮物數量有限，先取先得，送完即止！ 

1. 有什麼會籍？選什麼會籍好？ 

一般我們有三個會籍任君選擇，包括 1 年($30) / 3️ 年

($80) / 4️ 年($110)。 

而在今年新學年就推出限時入會優惠給所有 BU 同學／校

友，即日起至 11 月 30 日的「2024 新學年入會迎新優

惠」中，除了申請 4 年會籍加送 1 年外，還即時減$20 會

費，申請 5 年會籍只需$90，平均 1 年會籍才$18；而在

9 月 13 日或之前加入 4+1 年會籍，還有超多迎新入會禮

物送給你，不用計數機你都會知道哪個會籍最划算！ 

2.   入會有什麼優惠？ 

要報 YMCA 活動就當然要成為我們會友，我們 活動出名數量

多又多元化，義工服務、運動、手作、體驗、海外活動、8

大聯校活動、海外實習、迎新活動…..相信總有一款適合你！ 

特別新生需要滿足學校 CCL 畢業要求，我們絕大部份活動都

符合！CCL 要求？輕鬆完成啦！ 

但其實即使不報活動，做會友都有很多優惠！我們是全校唯

一一個學會的會籍可以不止在 BU 用到！你的會籍可以享用

全港各區青年會的服務及設施，還有不少商戶優惠可使用！ 

2. 我選 1 年會籍試試水溫？／怕入 YMCA 會「伏」？

/ 我入 1 年，參加 1 年活動就可以了，下一年我參

加其他組織的活動，不用選多年會籍了吧？ 

其實有不少同學是「漸進式」參與 YMCA 活動，eg. Year 1 參加迎

新、CCL 活動，甚至上莊；Year 2 參加海外團活動；Year 3-4 參加海

外工作實習計劃、聯校海外服務團；亦有畢了業的校友會繼續參與我

們的活動。如果你每年都入一次會，划不划算你都計算得到。 

至於 YMCA 是否「伏」，我們不自我評價，歡迎各位到各大網上平台

／專頁／問過往參加者 參考理性評價~ 

4. 我是 CIE / Asso 升上 / direct 

year 2-3....etc，不會在 BU 讀 4 

年以上，就不選那麼多年的會籍

吧？ 

同學你太年輕啦！就像剛才所說，我們的

會籍不單止在 BU 用得到，最重要我們的

服務對象都不止是 BU 在學學生，校友都

是的！我們也會定期為校友提供不同活

動，等你畢業都可以繼續參與各種活動！ 

致各位有興趣入會／正準備入會／還在考慮中的每一位：  

其實說了那麼久那麼多，只是希望你們懂得選擇 很多會友寶寶入了 1 年，沒多久就聯絡我們問可否

轉回 4 年會籍，這裡要跟各位說，一旦提交入會表格，會籍自動生效，直至過期才能再次續會了！  

我們活動數目多、種類多，趣味性高、有意義、有成長、有得著、動靜皆有， 

不怕比較，只怕你錯過 ！  

 

致已申請入會的每一位：歡迎你們加入 YMCA 大家庭！感謝你對我們的支持，稍後活動見！ 

 



 
📣【2025 New Academic Year Welcome Offer】📣 

From now until 19th September, anyone who applies for a 4-year membership will not only enjoy an 

affordable price, but also a lot of welcome gifts! 

 

4-year membership (plus 1 year for a total of 5 years): $90 (original price $110) 

Welcome gift set includes: 

- Leather card holder, portable inflatable neck pillow, tote bag, multi-functional charging cable set, file (one 

each) 

- New students entering in 2025 can get an additional exquisite gift 

 

*Welcome offer ends on September 19 

**Welcome gifts can only be collected in person at promotion booth, the number of various gifts is 

limited, first come first served, while stocks last! 

2. What memberships are available? 

Which membership should I choose? 

Generally, we have three memberships to choose: 1 year 

($30) / 3️ years ($80) / 4️ years ($110). 

During new academic year, we will launch a limited-time 

membership discount for all BU students/alumni. From 

now until November 30, there will be "2025 New 

Academic Year Membership Offer", in addition to 

applying for a 4-year membership and getting an 

additional year, you will also get an instant $20 discount 

on membership fees. Applying for a 5-year membership 

only costs $90, and the average is only $18 for 1 year; 

and if you join the 4+1 year membership on or before 

September 19, there will be a lot of welcome gifts for 

you. You will know which membership is the most cost-

effective without using a calculator! 

3.   What benefits are there for joining us? 

If you want to sign up for YMCA activities, you must become a 

member of YMCA. We are famous for our large numbers of diverse 

activities, including volunteer services, sports, handcrafts, 

experiences, overseas trips, 8 major Joint-University activities, 

overseas internships...We believe there is always one that suits you! 

Especially new students need to meet the school's CCL graduation 

requirements, and most of our activities meet them! CCL 

requirements? Easily completed! 

But in fact, even if you don't sign up for activities, there are many 

benefits for being a member! We are the only society in the school 

whose membership can be used not only in BU! Your membership 

can enjoy the services and facilities of YMCA centre in all districts of 

Hong Kong, and there are many merchant discounts to use too! 

3. Maybe I try 1 year membership first? 

In fact, many students participate in YMCA activities 

"progressively", eg. Year 1 participates in orientation / 

CCL activities, and even being the committee members; 

Year 2 participates in overseas trips; Year 3-4 participates 

in overseas internship, Joint-U overseas trips; and some 

alumni who have graduated will continue to participate 

in our activities too. If you join / renew the membership 

once a year, you can calculate whether it is cost-effective. 

5. I am a CIE / Asso / direct year 2-3 

student....etc. I will not study at BU for 

more than 4 years, so I should not choose 

a membership for that many years, right? 

As we said just now, our membership is not only used in BU, 

but most importantly, our service targets are not only BU 

students, but also alumni! We will also regularly provide 

different activities for alumni, so you can continue to 

participate in various activities after graduation! 

To everyone who is interested in joining/is preparing to join/is still considering:  

In fact, we have said so much for so long, just hoping that you know how to choose! Some of the members who have joined for 1 year, and 

soon contacted us to ask if they can switch back to 4-year membership. Here we want to tell you that once you submit the membership 

form, the membership will automatically take effect and can only be renewed after it expires! 

We have a large number of activities and a variety of activities.  

They are interesting, meaningful, growth-oriented, rewarding, and both dynamic and static. 

We don't afraid of comparison, just afraid that you will miss it! 

 

To everyone who has applied for membership:  

Welcome to the YMCA family! Thank you for your support, and see you soon at our events! 

 

致已申請入會的每一位：歡迎你們加入 YMCA 大家庭！感謝你對我們的支持，稍後活動見！ 

Membership  
Application 

Q&A 


